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pan ahájil v souladu s ustanovením § 103 zákona 128/2000 Sb., o obcích, v platném
v 16:09  všech   

 všechny upozornil na to, že z zasedání je . 

konstatoval, že zastupitelstvo je usnášeníschopné, 13
nání se omluvili Ing. Jaroslav Hloušek, pan Josef 

Horák, Bc. Ivo Novotný, , Ph.D.

oznámil, že zápis z minulého zasedání byl podepsán bez Žádné  k zápisu nebyly vzne-
seny.  

Zapisovatelkami dnešního jednání il Bc. Danu ou  a paní Renátu  Valáškovou,   zápisu Mgr. Stanislava Kalince a
Mgr. Michala Vlasatého. 

Návrhovou komisi navrhl ve složení: p paní Magda Rapantová a pan Miroslav Charvát a paní Vladimíra Supová.

U s n e s e n í  Z M  1 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e  

paní Magda Rapantová pan Miroslav Charvát a paní Vladimíra Supová.

Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 0 4 Novotný)  
Schváleno v

Paní Supová - Uvedla, že jí v RESO, ale v návrhu programu nic 
uvedeno není.

- K rámci všeobecné diskuse.

Mgr. Vlasatý - 
k tomuto zákazu, má v 
schvalování vyhlášek v programu již uvedených. 

dle jednacího

s c h v a l u j e

Pro: Vlasatý),
Proti: 4 (Hrabalová, Langrová, Rapantová, Sigmundová), Zdržel se: 1 (Blažek)   

Mgr. Bajgar - Z d-
innosti 
návrhu 

 a 
610/1 v

Ing. Sigmundová - Navrhla, aby se v , a to hned za s
protože tyto body spolu úzce souvisejí.

15 /2016:
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s c h v a l u j e

1
novisko Fi-

s-

slo 610/1 v Ostatní body pak budou navazovat v , v jakém jsou uvedeny na po-
zvánce.

programu podány nebyly, proto byl níže uvedeným usnesením schválen tento program jednání:

1.

2.

3.

4.

5.
dvorem

6.

7.

8.

9. roce 2016

10. Majetkoprávní záležitosti

11.

12.

13.
se reguluje používání zábavní pyrotechniky

14.

15.

16.

17.

18. Územ - lokalita OV 32“

19.

20. Všeobecná diskuse

U s n e s e n í  Z M  2 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

5. 

Schváleno v
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1.
š-

né majet-
koprávní záležitosti. Všechny projednávané mat projednání a ke schválení. 

0418-16ZM

U s n e s e n í  Z M  3 / 1 5 / 2 0 1 6 :

etí roku 2016. 

Schváleno v

2.
2017

vahy. 

0416-16ZM

Do rozpravy se nikd l.  

U s n e s e n í  Z M  4 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

Schváleno v

3. návrhu 

-16ZM

U s n e s e n í  Z M  5 / 1 5 / 2 0 1 6 :

návrhu ro 7.

Schváleno v
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4.
s

y a výdaji 
roku 2016. 

v
ájením prodeje 

sle
organizace, 

V rámci územního plánování
v ového územního plánu, o kterém se bude 

dotaci, v
i ou n Podlesí tak, 

aby mohly být pozemky rozprodány k
, 

 V 
z ulici Hrad, plánována 

plánované dotaci na zbudování 

Další investicí je kamerový systém, v
z

. 

Další z

0371-16ZM

Rozprava:

Mgr. Vlasatý - V 
RESO. Do konce 

é dávat peníze do RESO, když se RESO takto k
komunálního odpadu. Nesouhlasí s

jinými zastupiteli. Tato úspora by pomohla kompenzovat hazardu. Kdyby zastupitelé nechali dát na program jednání 
zákaz hazardu vyhláškou o zákazu hazardu
z loterií. V dále 

. Pa
Kyselovic. Bylo to neuvážené a špatné rozhodnutí. P -li možnost, , a

ceny rozvozu, poté paní Vinklárková s

ý hos-

 Ky
z

Ing. Sigmundová - K ce uvedené v
výše upravuje RESO. K

Biopasem a jaká je v . 

Mgr. Vlasatý - 

Ing. Sigmundová - 
prvních dnech nového roku a nebudou mít z  otázce 
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Mgr. Kalinec - 
tohoto partnerskými 

ofici-
d. 

paní Vinklárková - 
Do Kyselovic jezdil vždy pouze jeden 

lobovala u paní starostky, aby se 
nezdražovalo  z 

o-
tivitu se normy neustále zhoršují a 

a jsou tam k

- tomuto 
bodu.

U s n e s e n í  Z M  6 / 1 5 / 2 0 1 6 :

Vlasatého.

Schváleno v

Ing. R. Vlasatý - Souhlasí s paní Vinklárkovou, jak sled paní starostkou a s
SMM o tom, že má dojít k
V minulosti vždy docházelo ke zvyšování ceny o jed o tím, že s
pracovníci. Akceptoval, že náklady s
navýšení je docela dost vysoké na to, aby se nde. Další jednání s

Kyselovicích, že má být paní Vinklárkovou s
u, na 

kterém tu nádobu s u-
išla smlouva s

í -li mluvit i za obec Vlkoš, tak má informace, že i tam se 
n novém roce.

Ing. Sigmundová - Názor obce Kyselovice chápe. Ano, paní Vinklárková lobovala za to, aby s

práva majetku, tím se však vždy bude dotovat i obec Kyselovice. 

odchodem. Byla s
bylo vyvoláno další jednání.

Mgr. Vlasatý - tím, že se to doty
á-

, tím, 

z Kyselovic, to bude v obratu pro školní jídelnu cca 800 nebo 900 tisíc 

a za nižší cenu. 

Ing. R. Vlasatý - 
ale v

a celkovém objemu není až tak moc, 
ale z rozmezí 1 až 

jenom 



19. prosince 2016
Zápis z 7/25

Mgr. Kalinec - ,
typu jedna paní povídala místo toho, aby vyvolal jednání s druhou smluvní O žádných vedlej-
ších jednáních, která probíhala kdoví kde, nic neví.  

paní Rapantová - 

Mgr. Kalinec - o-
raktické, odvéz zt na jiné 

- 
dopady, jak uvádí Mgr. Vlasatý. 

paní Vinklárková - 
s mít 

velké dopady.

- 
jednacímu stolu.

Ing. R. Vlasatý -  j

- 

paní Vinklárková - Školní jídelna má k

- 
za to, aby se t o-

 T

- 

pan Charvát - Požádal 
ána, byly k o-

o-
jektovou dokumentaci.

Ing. Sigmundová - ky k u-
u-

- 

Ing. Sigmundová - V asi 30 vozidel. J
ákup 

realizován až v

- . P u-
  

Ing. Sigmundová - bude padesátiprocentní.

- 

Mgr. Bajgar - podrobné tabulky s á-

U s n e s e n í  Z M  7 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

Pro: 9 ,
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Proti: Zdržel se: 4 (Hlouš
Schváleno v

5.

2/rok. 

em nabídnuty k
v atele 

jejíž k
v 1 2/rok. pronajat 
pozemek v obdobné situaci v

-16ZM

Rozprava:

Ing. Sigmundová - prodejem 
územního plánu. V

zaplacena v 2 2/rok. 

Mgr. Vlasatý - Plešovci na pozemku stojí garáž, na jejich pozemcích žádná garáž není 
postavená. Považuje 
schva

- Ke kauze pozemku 610/1 uvedl, že má pocit, že se jedná o souboj mezi paní starostkou a panem Vlasatým. Vnímá, že 
. Navrhuje jako pozm

za 250 . 

Ing. Sigmundová - V rámci technické poznámky uvedla, že podle zákona musí obec prodávat pozemky za cenu v

- 

Mgr. Bajgar - Plešovci. S
umožnit i v

Ing. Sigmundová - 
2. 

Mgr. Bajgar - C

Ing. Sigmundová - 

Ing. Pospíšil - 

Mgr. Bajgar - Plešovci za 
nájem pozemku Chropyni

Ing. Blažek - Po zkušenostech a zážitcích z e-
zabývala, rada bude znovu rozhodovat a ve výsledku se jen

Mgr. Vlasatý - 

Ing. Sigmundová - 
rozhodovat.

Mgr. Vlasatý - 

Ing. Sigmundová - 

Ing. Kotula - 
tohoto zastupitelstva.
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Š

u k l á d á

. 

Pro: , Proti: 4 (Bajgar, Blažek, Hrabalová, Sigmundová),
Zdržel se: 6 ( ec, Langrová, Rapantová, Vlasatý)   

Následovalo hlasování o p m návrhu usnesení: 

2/rok. 

Pro: , Proti: 1 (Sigmundová),
Zdržel se: 4 (Blažek, Kalinec, Langrová, Vlasatý), Ne

K 

6.
Úvodní slovo k místostarostka paní Božena Hrabalová.

2016. V uvedeném období se rada sešla celkem šestkrát. 
S také , a to y-

0421-16ZM

Rozprava:

Mgr. Vlasatý - Zeptal se paní místostarostky na informace k mu jasné, co 
se ukrývá pod zpracování žádosti o dotaci v rámci programu Efekt 2017. P materiálu se 

EZ, což pan Kalinec 
je t-

lení. S

paní Hrabalová - Záležitost s

Mgr. Vlasatý - Podivil se nad tím, že se o tom jednalo v

- a MM, proto 

Mgr. Kalinec - 

, a to i z pohledu možných úspor elektrické energie. Naskytla se možnost spolupráce s firmou E.ON. V
rámci kterého je možné získat 50 procent ceny svítidel, druhou polovi-

ze program 
utovalo o lepších možnostech, pokud o nich pan zastupitel 

Vlasatý ví.

Mgr. Vlasatý - Dotázal se, zda je už žádost o dotaci z uloženo, 
provést energetický audit.
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Mgr. Kalinec - Energetický audit je podmínkou k tomu, aby mohla být podána žádost o dotaci.

Mgr. Vlasatý - 

Ing. Sigmundová - a-

by si to varianty
v

Mgr. Vlasatý - Kritizoval situaci s s-
Požádal, zda by bylo možné toto v rámci dalších etap sjednotit.

Mgr. Kalinec - Dalším krokem ve spolupráci s firmou E.ON bude i vypracování dlouhodobé koncepce, s h-
vítidel i z

Ing. Sigmundová - Doplnila k tomu, že v rámci každé e t-
však v pravomoci dodavatele každé etapy.

Mgr. Bajgar - letošním roce, 
z jednání odešel.

- 
mnohem výho á-
no smlouvou na 10 let v o-
vanou s

Ing. Sigmundová - acovním jednání zastu-
pitelstva, kdy smlouvy s E.ON už byly podepsány.

Ing. Pospíšil - Upozornil na to, že po 10 letech dojde s
ma 

Ing. Sigmundová - - , že jedna etapa 
ou úsporou

Mgr. Vlasatý - ní zájem ji využít.

  

U s n e s e n í  Z M  8 / 1 5 / 2 0 1 6 :

  

Pro: 10 ,
Proti: 1 (Vlasatý), Zdržel se: 1 (Supová) 5 (Bajgar, 

Schváleno v

7.
 zprávy o

astupitelstva, 
roce 2016.

0419-16ZM

Rozprava:

Mgr. Vlasatý - 
minimáln
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U s n e s e n í  Z M  1 1 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

roce 2016.

Pro: ,
Proti: , Zdržel se: 0

Schváleno v 

10. Majetkoprávní záležitosti
projednání následující majetkoprávní záležitosti:

-16ZM

V prvnímu bodu majetkoprávních e-

Bod 1:

oba bytem 
, o odkoupení pozemku parce  katastrálním území

em návrhu na 
vklad do katastru dojde až po zaplacení kupní ceny na

podle zákona. 

- 

listopadu do 7. prosince 2016.

k. ú. Plešovec schválit.

-16ZM-P01

U s n e s e n í  Z M  1 2 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

 katastrálním území
oba bytem 

em návrhu na vklad do katastru dojde až po zaplacení kupní ceny na 
š-

keré náklady spojené s nabytí nemovit

Pro: ,
Proti: 0, Zdržel se: 2 (Supová, Vlasatý)

Schváleno v

Bod 2: 

o., se 
sídlem 763, v .

-16ZM-P02  

V 

Do 
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U s n e s e n í  Z M  1 3 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

o., se sídlem
763, v . seznamu.

Pro: ,
Proti: 0, Zdržel se: 

Schváleno v

Bod 3: 

i
. 

-16ZM-P03 a P04  

Do rozpravy se nikdo

U s n e s e n í  Z M  1 4 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

a)
e-
o-

b) á-

2017.

Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0
Schváleno v

Bod 4: 

užíván. V

V 
, jako vlastník pozemku s Mlýnským náho-

.  

V y o narovnání práv-
 katastrálním 

území , , 
celo-

nejpoz-
u na 

m z  s., 
z
pr .

, se sídlem 
avujícím 

m l

o
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. 

až 20.
rybníka. K hrázi se uvádí, že tato má 

í-

s vymezením rozsahu existence hráze. V souhlasném prohlášení byla provedena korekce, související se zánikem smluvní strany Ener-
getika 

V - 
516m2. 

s . 

15-16ZM-P05 až P09 

U s n e s e n í  Z M  1 5 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

a) Chropyni na 
 v katastrálním území m o-

, , a Fatrou, a. s., á-

velikostí podílu ½, 
b) a Arcibiskupstvím olomouckým, 

jejímž výsledkem je rovnodílné spoluv
m
-133/2016),

. 

Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0 5 (Ba
Schváleno v

11.

Plešovec. 

e-
. Její vydání vzešlo z novelizace 

metodiky a varianta, kter

event., kdy nebude žádná. 

novelizací, které upraví jen jednu díl c-

0389-16ZM

Rozprava:
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- o-
ru ministerstva. K
klidu bude omezena bez ohledu 

Ing. Kotula - 

- návrhu textu nové vyhlášky pamatováno.

zastupitelstva.

U s n e s e n í  Z M  1 6 / 1 5 / 2 0 1 6 :

v y d á v á

Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 0
Schváleno v

12. Ob

. Dle tohoto návrhu je každý povinen zdržet 
od 06:00 do 09:00, od 11:30 do 14:00 a od 19:00 do 22:00 veškerých 

e-

0390-16ZM

Rozprava:

pan Charvát - 

Ing. Sigmundová - 

Ing. Kotula - o-

U s n e s e n í  Z M  1 7 / 1 5 / 2 0 1 6 :

Zastupite

v y d á v á

Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0
Schváleno v

13. . 5/2016, k e-

zábavní pyrotechniky
dále úvodní slovo k regulující používání pyrotechniky. 

Používání  zábavní pyrotechniky je zakázáno  v do 06:00 hod.  a a státem uznaných dnech pracovního klidu 
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v od 06:00 do 09:00 hod., od 11:30 do 14:00 hod. a od 19:00 do 22:00 hod. Tento zákaz se nevztahuje na noc z 31. prosince na 1. 
ledna.   

0391-16ZM

  

U s n e s e n í  Z M  1 8 / 1 5 / 2 0 1 6 :

v y d á v á

5/2016, k 
se reguluje používání zábavní pyrotechniky. 

Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0
Schváleno v

14. 6/2016, o stanovení podmínek 
i-
a-

ovo také k . y-
ky a 

ch hudebních produkcí. Její vydání vzešlo z novelizace ustanovení § 47 odst. 3 zákona 
r-

0391-16ZM

Rozprava:

- rtovních akcí. Dotázal se, zda je nutné zápasy ve fotbale ohlašovat 

- 

  

U s n e s e n í  Z M  1 9 / 1 5 / 2 0 1 6 :

v y d á v á

6/2016, v-
e-

. 

Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0
Schváleno v

15.
tomto úkonu nejedná o zrušení knihovny jako takové, ale pouze 

v Chropyni. V provozu knihovny a v

0383-16ZM

V 
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. 

U s n e s e n í  Z M  2 0 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 0
Schváleno v

16.
rok 2016 a stanovení priorit na rok 2017

ošní rok i
. 

0385-16ZM

V . 

Rozprava k : 

Mgr. Vlasatý - S Nebude 
pro každého zastupitele ve všech volebních programech bylo zvyšování bez-

zákazu 
hazardu se nedostalo ani na program jednání. Jsou tady herny, má vznikat na sídlišti další. Má informace o tom, že do objektu bývalé 

zvyšová
Bude

to 
vat proti, protože 

toto zastupitelstvo neplní sliby dané lidem. Nebude se k

U s n e s e n í  Z M  2 1 / 1 5 / 2 0 1 6 :

. 

Pro: ,
Proti: 1 (Vlasatý), Zdržel se: 

Schváleno v

Rozprava k prioritám volebního programu:

pan Charvát - Ke
prací k realizaci výstavby sociálního bydlení. Na kontrolním výboru 

paní Hrabalová - 

Ing. Sigmundová - s-

ních 
 malometrážními byty o 16 m2

v  k dispozici. Na výstavbu sociálního bydlení je k
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- Domnívá 
dokumentaci.

Ing. Sigmundová - 

- 

Mgr. Vlasatý - u-

jiný
umístit.

Ing. Sigmundová - 

Mgr. Vlasatý - Tato otázka souv Kdyby se v

Ing. Sigmundová - Chropyni a okolí, zda je vyšší oproti okolním 

Mgr. Vlasatý - Myslí si, že v
v hazard z Otrokovic, jenom v Chropyni se 

Ing. Sigmundová - 

Mgr. Vlasatý - tomu normální zdravým uvažováním. Vyzval paní starostku, aby se šla podívat do herny, 
kdo v

Ing. Sigmundová - ren.

Mgr. Vlasatý - 

Ing. Sigmundová - K 

Mgr. Vlasatý - Dostal výbornou ho

pan Bajer - Otrokovicích se situace už i  Otrokovicích 

- 
spor Vlasatý versus Sigmundová. Pan Vlasatý se zeptal na sociál Zastupi-

Ing. Sigmundová - Co se týká sociálního bydlení, jsou de facto všechny byty v dlení. 
dotaci bude podmínka 

V 
Kojetína nebo z -li s nájemníky 

špatné zkušenosti, nejsou nájemní smlouvy prodlužovány.

- 
milionu alokovaného v

Ing. Sigmundová - Ano, souvisí.

Návrh usnesení:

. 

Pro: Sigmundová),
Proti: , Zdržel se: , 
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17. i-

. 

odm

V 
funkci) a se zákoníkem pr

bcích, dle 
kterého je

i-

lní pojišt

Materiál ti 382-16ZM

V 

U s n e s e n í  Z M  2 2 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

platností od 1. ledna 2017. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 0
Schváleno v

18. Územn - lokalita OV 32“

za - 
- 

Tento o
stanovuje podmínky pros - zástavbu rodinnými domy, 

je také 
altánek s láze

tice
. 

374-16ZM

U s n e s e n í  Z M  2 3 / 1 5 / 2 0 1 6 :

- lokalita OV 32“, zpracovanou v Sadová 4006/28 
87099748.  
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Pro: ,
Proti: 0, Zdržel se: 2 (Supová, Vlasatý), 

Schváleno v

19.
projednání s . 

Zastupitel Mgr. Vlasatý její úvodní slovo Bere si to 
S

ý 
ledna odpo-

Jedná se o areál bývalé provozovny firmy Dlažba - Cyril Dragon, dále pozemky v
pozemky v

emní plán eviduje 
98/1, 

498/2, 499/1 a 521/14 a v rostranství. Na všech uvede-
ných plochách je vhodné a žádoucí, aby se v - BI, které je v sousedství 

t-
ranice 

Z
tel, 

dbor výstavby a i-

e
stavbám 
plochách je již v

-16ZM

Rozprava:

Mgr. Vlasatý - 
u 

a-
Plešovci. V 

to mohlo být povoleno.

V 

- Jedná se o historickou chybu.

Mgr. Vlasatý - Pak si myslí, že se jedná o stejnou nápravu historického stavu jako u nich za S
m 2, tak by se historický stav napravil. S

z e-
u pozemku, ale on e a nebude. Na poze-

mek nereflektuje, nebude ch podmínek. Zastupitelé nebyli dnes schopni tady 

 Je to vyložená provokace.

- Požádal vedoucího odb
 k individuálnímu bydlení, zda to zvyšuje bonitu pozemku atd. 

Ing. Pospíšil - Nejprve pronesl poznámku k a-
vebníka. Stavebník v s-

dojít - 
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ném prostranství garáž postavit ani povolit nelze. K o-

rodinným domem.

provést. Pokud už dnes víme, že ani  ani pan Vlasatý pozemky 

na ní nemohla stát žádná stavba z d-
né, aby 

dlení individuální ní jen dodal, že je jedno, jestli 
 Z pohledu 

o stavební pozemek. 

Mgr. Vlasatý - 
m prostranstvím. 

zemního plánu, ale 
.  

- 

Ing. Blažek - dložil pan Vlasatý v o-
na, ve k

Mgr. Vlasatý - 

Ing. Blažek - souladu se stavebním zákonem, zda je oplocen.

Mgr. Vlasatý - a k jejich oni ho
zhodnotili tím, že si ho pronajímají. V ou, z nich jné prostranství. 

Ing. Blažek - 

Mgr. Vlasatý - On tam plot žádný nemá. On ho nepostavil. Zeptal se, kdo ten plot postavil, on to nebyl, on má oplocení na svých pozem-
cích. 

Ing. Blažek - Když se na pozemku byl dívat, byl oplocen, je tam plot.

Ing. Pospíšil - Pozemky byly oploceny. Jsou-
á-

u v e-

- é. Už jednou 
se na zastupitelstvu k souvislosti s výstavbou S o-

o navrhuje odhlasovat jen ty 
nesporné

Ing. Sigmundová - Neví, z
, které tam mají tito dva nájemci, a to zhodnocení nákupem dalšího pozemku za celkem rozumnou 

budoucnosti, tak kaž -
byli 2

budoucnosti nahoru
2 . 

Ro

U s n e s e n í  Z M  2 4 / 1 5 / 2 0 1 6 :

s c h v a l u j e

: 

a) areál bývalé provozovny firmy Dlažba - Cyril Dragon - 552, 553/1, 553/2, 553/3 a 553/6,
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b) pozemky v 498/1, 498/2, 499/1 a 521/14,
c) v 70 a 71, 81/2 

individuálnímu bydlení, 

Ing. V ací s , 

u k l á d á

 1 . 

T: 31. ledna 2017 Zodp.: Ing. Sigmundová

Pro: 10 , Proti: 0,
Zdržel se: 2 (Langrová, Sigmundová), 

Schváleno v

20. Všeobecná diskuse
paní Supová - Vznesla dotaz na situaci kolem vypracování komplexní analýzy RESO. Zastupitelé v
zprávu.

Ing. Sigmundová - a-
únoru, p á-

na v l
ESO komplexní nakládání s odpady, tedy i s od

, 
EKO-KOM. 

Mgr. Vlasatý - zadáva-
la. Chybí v
EKO-
EKO-

Ing. Sigmundová - ly všechny firmy 
je tou 

-KOM. V firmy. 

Mgr. Vlasatý - Byl to -KOM. V souvislosti s
program dnešního jednání, uvedl
v  vyhláškou 

nám 
vyhlášku, stvu a 

i-
kují, odsouhlasoval i dnes schvalované vyhlášky c-
ké hry a binga v Chropyni hlasovat.

- 

Mgr. Vlasatý - To, že se odmítlo 
e k-

tovat návrh usnesení.

paní Rapantová - 
Ona sama sice v Chropyni zvyšovat. Na druhou stranu se už 
na minulém zasedání zastupitelstvo zabývalo otázkou, zda hazard v Nedopadlo to. 
platí nový zákon, který podmínky a regulaci heren. 

Mgr. Vlasatý - ekla, že v
zastupitelé dohodli na tom, že s vydáváním 

paní Rapantová - 

Mgr. Vlasatý - Zeptal se, co paní Rapantová považuje za hazard.

paní Rapantová - Pan Vlasatý hraje poker. 
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Mgr. Vlasatý - Ten návrh vyhlášky nezakazuje, zakazuje se jen technická hra a bingo.

paní Langrová - novému zákonu šance, ukázat, zda to co ministerstvo 
-

Mgr. Vlasatý - Už se vyklízí, skládá se to do k o-

pan Charvát - Otázku zákazu hazardu považuje za zásadní. 
v

, s

Bajgar, e-
lé.

Ing. Blažek - K é-

lásil, 
že nebude hlasovat pro zákaz hazardu. K , uvedl, že si našel 
rozhovor s historikem z Kolína, kde se uvádí

le jeho názoru 

- ch obcí se zákazem ha-
se mu 

o

Hlasujme dne i 
se ale nedostali do obdoby dálnice D8, která se s Chropyni nebojovali proti hazardu 32 let.  

e-

jsou signály o tom, že možná dojde k
bude v okolí heren rušno, ale sami zastupitelé k
pravicoví zastupitelé. Je

. Mgr. Vlasatému chová. Kdyby s
pan Charvát nebo paní Rapa

zvykem.
Uvedl, že v panem exstarostou  nebo s panem exstarostou  rozdílné 
názory, ale vždy se k   

Mgr. Vlasatý - í Rapantovou doplnil, že navržená vyhláška zakazuje 
v  e-mailové komunikaci shodli 
na tom, že by bylo nevhodné tady lidem zakázat hrát turnaje v šipkách

zardu 
mediích se objevují neustále zprávy o tom, že h a-

Udivuje ho, že je zde preventivní 

ve 

Ing. Blažek - Kolína, e mu líto, že si to Mgr. Vlasatý 
na sebe vztáhl.  

Ing. Sigmundová - 
ci od 

pitel za kte-

radila 
proti slovu o manipulaci a o tom, jak je s

- Vlasatého nevidí.
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Ing. Sigmundová - - e-
rie Porto se to už dávno nejmenuje. ažuje to za nutné. V Chropyni jsou 
v dnešnímu dni je tam povoleno 15 

nich dojde platnost povolení k , v rozmezí od února roce 
roce 2019. V restauraci Racek je k

v prosinci. Dosud platí starý zákon, povolení vydává ministerstvo financí, od letošního roku už je vydává pouze na jeden rok. V restauraci 
Racek vyprší  jedno povolení   letošního roku, sedm povolení  v roce 2017, jednomu v  roce 2019. Pak je tady bar - herna 

dnešnímu dni povolených 35 výherních 
, tedy 

vyhlášku, všechny tyto automaty by dál fungovaly až do konce své platnosti. Ani bar - 
35 automaty

Mgr. Vlasatého, že 

Mgr. Vlasatý - u-
pitelstvo sešlo.

Ing. Sigmundová - 

Mgr. Vlasatý - 

paní Langrová - Zopakovala, že tato povolení vydalo ministerstvo, ne obec.

Mgr. Vlasatý - 

Ing. Sigmundová - Z r-

Mgr. Vlasatý - 
v pracovní neschopnost, z

paní Langrová - 

Ing. Sigmundová - 
ministerstvo financí a bude se k

.

- 

Mgr. Vlasatý - Pokud ta 

Ing. Sigmundová - Rada má velký 
nich se 

termínem zasedání 
áta. 

Mgr. Vlasatý - K e je z
nebo svou podjatostí.

Mgr. Vlasatý a paní Supová odešli z

Ing. Sigmundová - 

- . 
da to bude nov

Navíc je nevhodné zasedání 

Ing. Sigmundová  - 

- Uvedl, že byl zatím osloven pouze jednou, a že bude-

pan Charvát - 

Mgr. Kalinec - Na jednom z a komplexní koncepce odpadového 

Ing. Sigmundová - 
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zastupitelstva v 19:00 

undová paní Božena Hrabalová
starostka místostarostka 
  

Mgr. Stanislav Kalinec  Mgr. Michal Vlasatý


